
Zápis číslo 2. 
z jednání školské rady pro školní rok 2006/2007 konané dne 10. 10. 2006 

 
 
Přítomni: Mgr. Miloslav Andrle, Mgr. Libor Jiránek, Mgr. Jana Lelková, p. Josef Toman, pí 
Pavlína Bláhová, pí Kateřina Frajbišová 
 
Omluveni: Ing. Otakar Saitz 
 
Program jednání: 

1) Zahájení 
2) Výroční zpráva ředitele školy 2005 – 2006 
3) Návrh rozpočtu na rok 2007 
4) Různé a diskuze 
 

 
K bodu 1) 
Mgr. Miloslav Andrle a pí Kateřina Frajbišová přivítali přítomné a seznámili je s programem 
dnešního jednání. 
 
 
K bodu 2) 
Výroční zpráva ředitele školy byla členům školské rady zaslán e-mailem před jednáním 
školské rady, kteří se s ním seznámili, na jednání byly Mgr. Andrlem zodpovězeny jednotlivé 
dotazy členů školské rady. 
Usnesení:  
Školská rada projednala a schvaluje Výroční zprávu ředitele školy 2005 – 2006. 
Hlasování: pro: 5  proti: 0  zdržel se: 0 
 
K bodu 3) 
Projednána struktura rozpočtu na rok 2007, zdůvodnění jednotlivých položek a finanční 
zajištění plánovaných akcí. 
Školská rada projednala a schvaluje rozpočet na rok 2007 
Hlasování: pro: 5  proti: 0  zdržel se: 0 
 
K bodu 4) 
Mgr. Lelková a Mgr. Jiránek navrhli spolupráci školské rady se  Sdružením přátel školy při 
Základní škole Klášterec nad Ohří, Školní 519. 
 
 
 
 
 
Zapsala: Kateřina Frajbišová 
 
  
 
 
 


